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متن پرسش

سلام استاد گرامی روزتون بخیر، ان شاءاالله که خوب و سلامت هستین؟ استاد اینکه گفته میشه ما دعا

هم بکنیم خدا هر جور خودش صلاح میدونه عمل میکنه و خواست ما مهم نیست خوب پس دیگه چرا

اصلا دعا کنیم که بعدش جواب نبینیم و سرخورده و ناامید شیم و به دعا بدبین؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ابداً اینطور نیست که دعا، سرنوشت انسان را تغر ندهد! انسان با دعا،

جایگاه او در هستی تغر میکند و خداوند بر اساس جایگاه جدیدی که او پیدا کرده است با او

عَاءُ يَرُدُّ الْقَضَاءَ الْمُبْرَم» دعا، قضای مُبرمی که برخورد مینماید در آن حدّ که در روایت داریم: «الدُّ

بناست محقق شود نیز تغر میدهد. موفق باشید


